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Styremøte i Meland Idrettsråd 25.mars 2015 
Dato: Onsdag 25.mars kl. 1800 – 2000 
Sted:  Meland Aktiv, Fossemyra 
Tilstede: Bjørn Tore Hesjedal,  Sølvi Jarness,  Audun Håland, Stein Ove Haugen og Aina Merete 

Steinsland 

Fraværende:  
Kopi til:  

Morten Sakstad, Rune Nesse og Morten Austegard 
Erik Utne + alle ledere i de ulike lagene som er medlem 

Referent: Aina Merete Steinsland 

 
Agenda 

 Gjennomgang av referat fra forrige møte 

 Folkemøtet  og Årsmøte 

 Utnevnelse av kasserer 

 Kritereriner for søking av drift og vedlikeholdsmidler 

 Folkemøtet ifbm høstens kommunevalg 

 Nasjonal Idrettsrådskonferansen 

 Eventuelt 

Oppsummering av de viktigste punkter 

Folkemøtet og Årsmøtet 
Folkemøtet samlet rundt 50 – 60 deltagere, noe idrettsrådet er ok fornøyd med. At ikke flere trenere og 
instruktører finner tema om mestring og motivasjon av interesse er skuffende. Det er jo for idrettsledere vi 
arrangerer et slikt innlegg.  
 
Idrettsrådet forventer at alle klubber tilknyttet idrettsrådet stiller på årsmøtet. Kun Kvernbit stilte med 
valgte representanter. Neste år forventer vi at alle idrettslagene som tilhører Meland idrettsråd stiller med 
representanter.  
 
Utnevnelse av kasserer 
Stein Ove Haugen utnevnes av styret til dette vervet. 
 
Drift og vedlikeholdsmidler 
Bjørn Tore orientert om skriv fra Eirik Utne vedørende tildeling av drift og vedklikeholdsmidler, samt 
søknader til Kulturmidler. 
 
Stein Ove Haugen og Bjørn Tore Hesjedal har fått i oppgave av idrettsrådet å foreslå hvilke kriterier som skal 
ligge til grunn for tildeling av kommunale ”Drifts og vedlikeholdsutgifter”.  
 
Utgangspunktet er at Meland kommune via sin Temaplan for idrett, friluftsliv og folkehelse ønsker at 5 

idrettsanlegg skal prioriteres med hensyn til ”faste” tilskudd. Per dags dato er det bare anlegget i Leirdalen 

som mottar et fast årlig tilskudd. Tilskuddet til drift og vedlikehold av Leirdalen er 120.000 kroner.  De siste 

årene har også IL Kvernbit blitt tildelt et driftstilskudd på 50.000 kroner.  
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 Meland kommune vil at følgende idrettsanlegg skal prioriteres: 

- Fossemyra, IL Kvernbit 

- Leirdalen, NHIL 

- Meland Motorsport 

- Meland skyttarlag 

- Nordhordland padleklubb  

Andre anlegg kan få tildelt drifts og vedlikeholds tilskudd etter søknad. 

Idrettsrådet har tatt hensyn til hvilke anlegg som prioriteres i Temaplanen. Tilskudd til drift og vedlikehold i 
2014 var på 220.000 kroner. For inneværende år har idrettsrådet fordelt 370.000 kroner.  
 
Idrettsrådets innstilling er som følger: 

120 000 tildeles IL Kvernbit 
  50 000 tildeles Nordre Holsnøy Idrettslag  
  55 000 tildeles Meland Motorsport 
  55 000 tildeles Meland skyttarlag 
  25 000 tildeles Nordhordland padleklubb 

 
I tillegg til de 5 prioriterte anleggene gis Meland Golf et drifts og vedlikeholds tilskudd på 65 000 kroner. 
Totalt 370 000 kroner  
 
Dette er i tråd med Meland kommunen sin intensjon om å få en jevnere fordeling av tilskudd til de store 
anleggene. Idrettsrådet ser veldig positivt på at Meland kommune har klart å øke bevilgene til idrett i 2015. 
Det er i tråd med tidligere vedtak om at tilskudd til idrett skal økes i takt med bedret kommuneøkonomi.  
 
Åpent folkemøte ifmb høstens kommunevalg, tirsdag 1.september kl 19.00 i Meland Aktiv 
Idrettsrådet vil arrangere åpent folkemøte i forkant av høstens kommunevalg. Idrettsrådet ønsker å utfordre 
de forskjellige partiers ordførerkandidat om følgende: 

- Hvordan ser deres parti på den frivillige innstasen som gjøres innen idretten? 
- Hvorfor skal idrettsinteresserte stemme på ditt parti? 
- Hvordan ser ditt parti på fremtidig bygging og finansiering av idrettsanlegg? 
- Hvordan ser ditt parti på fremtidig finansiering av utgifter til drift og vedlikehold av idrettsanlegg? 
- Vil ditt parti jobbe for større overføring av penger til stiftelsen Meland Aktiv? På den måten kan 

idretten få rimeligere leie i Meland Aktiv. 
 
Idrettsrådet vil be om å få tilsendt hvilke partier som stiller til kommunevalget 2015. Ordførerkandidat i 
hvert enkelt parti vil få tildelt 5 – 10 minutter som innledning før en felles debatt. Idrettsrådet vil denne 
gangen være ute i god tid, slik at alle ordførerkandidater kan være godt forberedt. 
 
 
Nasjonal Idrettsrådskonferansen 
Den nasjonale konferansen for idrettsråd finner sted på Scandic Hell Hotell i Stjørdal, 17-19 april 2015 Mål 
med konferansen:  Bidra til at idrettsrådene blir enda bedre til å utføre sine oppgaver til det beste for 
lokalidretten. 

 Aina Steinsland representerer Meland idrettsråd på konferansen. 
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1. Eventuelt 

Møteaktivitet i MIR, dato for styremøter fremover i 2015: 
Neste møte 21.04.2015 kl 1800 -2000, Meland Aktiv 
 

Oppfølging 
Fra tidligere møter 

Sak Beskrivelse Frist Ansvar Status 

16/13 Kriterier for søking av drift og vedlikeholdsmidler (sak 2-4) 
må gjennomgås og forslag presenteres. Dette tas opp 
under Samarbeidsavtale møte med Kommune slik at de blir 
tydeligere for 2014. 
Status: 6/2: Laget ett forslag. Går gjennom på første møtet 
i 2014. 
Status 24/4: Punktet ble utsatt til neste møte 
Status 11/6: Her må vi ha en gjennomgang for vi ser at 
klubbene ikke klarer å skille på de ulike postene. 
Status 18/9: Har ett utkast klart og sendt til kommunen, og 
vil følges opp. Vi har litt tid på oss for å utarbeide dette slik 
at det blir mer tydelig! 
Status 11/2/15: Har laget et utkast, det som gjenstår er å 
ta dette med kommunen og det vil bli fulgt opp nå i 2015. 
Status 25/3/15: Skriv pesentert til kommunen, se vedlegg   

5.12.2013 
4.12.2014 
01.04.2015 

Stein 
Ove/Bjørn 
Tore 

OK 

 

Nye saker 25.mars 2015 

 

Sak Beskrivelse Frist Ansvar Status 

09/15 Innstilling til driftstilskudd må være klart til 27.april 2015 
Se innstillingsforslaget over. Skriftlig innstilling utarbeides 
og sendes Kommunen. 

27.04.2015 Styret  

10/15 Innstilling til tildeling av kulturmidler gjøres på neste 
styremøte i Meland Idrettsråd 

27.04.2015 Styret  

11/15 Nasjonal Idrettsrådskonferanse 2015  
Besluttet at Aina Steinsland deltar på vegne av Idettsrådet. 

- - OK 

12/15 Åpent folkemøte ifbm høstens kommunevalg 
Sende forespørsel til Kommunen om hvilke parti som stiller 
med liste til årets kommunevalg. 
 
Når partilistene er klar – inviteres ordførerkandidatene til 
åpent folkemøte. Gjerne i en egen introduksjonsrunde i 
gruppemøtene slik som for 4 år siden 

 
01.05.2015 
 
 
01.05.2015 
 
 

 
Bjørn-Tore 
 
 
Bjørn Tore 
m/fl 

 

     

 

 
   Sak lukket og fjernes ved neste referat 
 
Vedlegg:  
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